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Protokół Nr: L/2023 

 

Nazwa sesji:   L zwyczajna sesja VIII kadencji Rady Gminy Wielkie Oczy 

Data sesji:  24.10.2023 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  sala narad Urzędu Gminy Wielkie Oczy 

Godzina rozpoczęcia:  10:29 

Godzina zakończenia:  12:09 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Józef Litwiński 

2. Jan Dec 

3. Ryszard Osowski 

4. Bogusława Lichacz 

5. Stanisław Mątkowski 

6. Janusz Sopel 

7. Franciszek Bajan 

8. Krzysztof Gujda 

9. Wiesław Kuterbach 

10. Piotr Jacyk 

11. Waldemar Sęga 

12. Zenon Kociołek 

13. Antoni Mach 

14. Maria Preweda 

15. Ryszard Pietrucha 

 

 

Przebieg obrad: 

 

       Otwarcie sesji. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek otworzył posiedzenie Rady Gminy Wielkie Oczy oraz przywitał 

wszystkich obecnych. 

 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady były prawomocne na 15 radnych obecnych było 15 (zał. Nr 1). 

 

2. Wniosek formalny Wójta Gminy o usunięcie punktu z porządku obrad: Podjęcie uchwały 

w prawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres oznaczony do 3 lat 

z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił porządek obrad (zał. Nr 2). Pan wójt A. Hawrylak zgłosił 

wniosek formalny o usunięcie punktu z porządku obrad: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres oznaczony do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą, 

której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. Wniosek został poddany pod głosowanie i przyjęty 

jednogłośnie. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

 

3. Wniosek formalny Wójta Gminy o dodanie punktu do porządku obrad: Podjęcie uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok. 

 

Pan wójt A. Hawrylak zgłosił wniosek formalny o dodanie punktu do porządku obrad: Podjęcie 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok. Wniosek 

został poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 
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Waldemar Sęga Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

 

4. Wniosek formalny Wójta Gminy o dodanie punktu do porządku obrad: Podjęcie uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres oznaczony do 3 lat 

z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

 

Pan wójt A. Hawrylak zgłosił wniosek formalny o dodanie punktu do porządku obrad: Podjęcie 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres oznaczony do 

3 lat z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. Wniosek został 

poddany pod głosowanie i przyjęty jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

 

5. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił nowy porządek obrad, który został przyjęty jednogłośnie. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

 

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (zał. Nr 3). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Jan Dec Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 
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Józef Litwiński Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 r. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok (zał. Nr 4). Pan Przewodniczący 

Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy Wielkie Oczy P. Jacyk 

przedstawił stanowisko członków komisji, którzy byli jednogłośnie za podjęciem uchwały. Pytań 

i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Wielkie Oczy na 2023 rok podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Osowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 r. 
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Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 r. (zał. Nr 5). Pan Przewodniczący 

Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy Wielkie Oczy P. Jacyk 

przedstawił stanowisko członków komisji, którzy byli jednogłośnie za podjęciem uchwały. Pan radny 

R. Osowski zapytał czy otrzymaliśmy już promesę na 360 tys. zł. Pani skarbnik E. Słotwińska 

odpowiedziała, że dostaliśmy decyzję z Urzędu Wojewódzkiego, która jest podstawą do wprowadzenia 

tej kwoty do budżetu. Dostaliśmy też umowę rozliczającą tą dotację, a dotacja ta wpłynie dopiero po 

zrealizowaniu przez wykonawcę etapu, który ma zakończyć w tym roku. Poddano uchwałę pod 

głosowanie. Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 r. podjęto 

jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

Piotr Jacyk 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 r. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 r. (zał. Nr 6). Pytań i dyskusji nie 

było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 

2023 r. podjęto jednogłośnie. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego 

poza rok budżetowy 2023 z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: "Budowa i przebudowa 

dróg" realizowanego w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji 

Strategicznych. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 

2023 z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: "Budowa i przebudowa dróg" realizowanego 

w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych (zał. Nr 7). Pan 

Przewodniczący Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy Wielkie 

Oczy P. Jacyk przedstawił stanowisko członków komisji, którzy byli jednogłośnie za podjęciem uchwały. 

Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2023 z przeznaczeniem na realizację 

zadania pn.: "Budowa i przebudowa dróg" realizowanego w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: 

Program Inwestycji Strategicznych podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Janusz Sopel Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego 

poza rok budżetowy 2023 z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: "Opracowanie 

dokumentacji projektowo-kosztorysowej na budowę budynku Gminnego Centrum 

Ratownictwa i Zarządzania Kryzysowego w Wielkich Oczach wraz z infrastrukturą towarzyszącą 

na działce nr ewid. 776/10". 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 

2023 z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: "Opracowanie dokumentacji projektowo-

kosztorysowej na budowę budynku Gminnego Centrum Ratownictwa i Zarządzania Kryzysowego 

w Wielkich Oczach wraz z infrastrukturą towarzyszącą na działce nr ewid. 776/10" (zał. Nr 8). Pan radny 

R. Osowski poprosił Pana wójta o informację jakie funkcje będzie spełniało Centrum Ratownictwa. Pan 

wójt A. Hawrylak odpowiedział, że budynek ten będzie pełnił rolę remizy OSP, centrum zarządzania 

kryzysowego oraz w budynku tym będzie się znajdowała sala wiejska. Obecnie otrzymaliśmy 

dofinansowanie z Polskiego Ładu w kwocie ok 2,5 mln zł na pierwszy etap zadania w którym planuje 

się wykonać stan surowy zamknięty. Natomiast kwotę, którą będziemy musieli wydawać poznamy po 

ostatecznym zaprojektowaniu, wstępnie na to zadanie planuje się wydać ok 6 mln zł. Pierwszy etap 

inwestycji planujemy zakończyć do końca 2024 roku, a w kolejnych latach kontynuować zadanie. 

Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

wykraczającego poza rok budżetowy 2023 z przeznaczeniem na realizację zadania pn.: "Opracowanie 

dokumentacji projektowo-kosztorysowej na budowę budynku Gminnego Centrum Ratownictwa 
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i Zarządzania Kryzysowego w Wielkich Oczach wraz z infrastrukturą towarzyszącą na działce nr ewid. 

776/10" podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego 

poza rok budżetowy 2023 z przeznaczeniem na "Odbiór i zagospodarowanie odpadów 

komunalnych z nieruchomości z terenu Gminy Wielkie Oczy". 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 

2023 z przeznaczeniem na "Odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych z nieruchomości 

z terenu Gminy Wielkie Oczy" (zał. Nr 9). Pan radny P. Jacyk zapytał o planowane podwyżki opłat za 

odbiór odpadów. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że dokładne kwoty będziemy znać dopiero po 

przetargu, natomiast przy planowaniu dodane zostało ok 10 % czyli podwyżka w wysokości ok 2 zł. 

Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

wykraczającego poza rok budżetowy 2023 z przeznaczeniem na "Odbiór i zagospodarowanie odpadów 

komunalnych z nieruchomości z terenu Gminy Wielkie Oczy" podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 
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Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Jan Dec Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie 

Oczy. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy (zał. Nr 10). 

Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 
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Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 

2023 rok. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok (zał. Nr 

11). Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę zmieniającą uchwałę 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2023 rok podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Jan Dec Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 
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15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

oznaczony do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani referent G. Wojtasik-Cymbalista, która 

przedstawiła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

oznaczony do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość (zał. 

Nr 12). Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres oznaczony do 3 lat z dotychczasowym 

dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie gminnego ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

ochotniczych straży pożarnych. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu wójtowi A. Hawrylak, który przedstawił uchwałę 

w sprawie gminnego ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży 

pożarnych (zał. Nr 13). Pan Przewodniczący Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego 

i Finansów Rady Gminy Wielkie Oczy P. Jacyk przedstawił stanowisko członków komisji, którzy byli nie 

jednogłośnie za podjęciem uchwały. Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. 

Uchwałę w sprawie gminnego ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży 

pożarnych podjęto nie jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 
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Jestem za 14 93,33% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 6,67% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Wstrzymuję się 

Franciszek Bajan Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

ochotniczych straży pożarnych i kandydatów na strażaków ratowników ochotniczych straży 

pożarnych. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu wójtowi A. Hawrylak, który przedstawił uchwałę 

w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży 

pożarnych i kandydatów na strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych (zał. Nr 14). Pytań 

i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych i kandydatów na strażaków 

ratowników ochotniczych straży pożarnych podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 
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Józef Litwiński Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i ustalania odpłatności za 

usługi opiekuńcze, usługi sąsiedzkie i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowe 

warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani kierownik GOPS G. Senyk, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i ustalania odpłatności za usługi 

opiekuńcze, usługi sąsiedzkie i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowe warunki częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania (zał. Nr 15). Pan radny P. Jacyk 

doprecyzował, że usług tych nie musi świadczyć bezpośredni sąsiad, może być to osoba mieszkająca 

w odległości 2-3 km. Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie 

szczegółowych warunków przyznawania i ustalania odpłatności za usługi opiekuńcze, usługi sąsiedzkie 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób 

z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat, jak również tryb ich pobierania podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 
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Antoni Mach Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

pomocy w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności oraz 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani kierownik GOPS G. Senyk, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do pomocy w formie 

posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności oraz świadczenia rzeczowego 

w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2024-2028 (zał. Nr 16). Pan radny R. Osowski zapytał o ilość osób objętych 

programem. Pani kierownik G. Senyk odpowiedziała, że w roku 2022 z programu skorzystały 172 osoby, 

tj. 11 159 posiłków na kwotę 141 554 zł co stanowi ok 27% wkładu własnego gminy. Poddano uchwałę 

pod głosowanie. Uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

pomocy w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności oraz świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Jan Dec Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 
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Bogusława Lichacz Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego rządowego programu osłonowego 

w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani kierownik GOPS G. Senyk, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie ustanowienia wieloletniego rządowego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 (zał. Nr 17). Pytań i dyskusji nie było. 

Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie ustanowienia wieloletniego rządowego 

programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 podjęto 

jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy 

społecznej będących w zakresie zadań własnych gminy. 
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Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani kierownik GOPS G. Senyk, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy społecznej będących 

w zakresie zadań własnych gminy (zał. Nr 18). Pan radny P. Jacyk poruszył temat wpływu podniesienia 

stawki GUS na przyznanie świadczeń. Pani kierownik G. Senyk odpowiedziała, że wszystko musi być 

robione na podstawie przepisów. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie określenia 

zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy społecznej będących w zakresie zadań własnych 

gminy podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Maria Preweda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

22. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków na świadczenia w formie 

posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności oraz świadczenia rzeczowego 

w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani kierownik GOPS G. Senyk, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków na świadczenia w formie posiłku, świadczenia 

pieniężnego na zakup posiłku lub żywności oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na 

lata 2024-2028 (zał. Nr 19). Pan radny R. Osowski zapytał czy kontroluje się zakupy. Pani kierownik 
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G. Senyk odpowiedziała, że kontrole przeprowadzane są na podstawie paragonów. Poddano uchwałę 

pod głosowanie. Uchwałę w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków na świadczenia w formie 

posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności oraz świadczenia rzeczowego 

w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2024-2028 podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

 

23. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności pomiędzy sesjami. 

 

Pan Wójt Gminy A. Hawrylak między sesjami uczestniczył w następujących wydarzeniach:  
- w komisjach Rady Gminy Wielkie Oczy; 

- w pasowaniu na ucznia w ZSP w Wielkich Oczach; 

- w przygotowaniach do wyborów; 

- w powitaniu nowego samochodu pożarniczego dla OSP Łukawiec. 

Pan wójt A. Hawrylak wspomniał, że otrzymaliśmy dofinansowania do budowy sali gimnastycznej 

w Łukawcu w kwocie 386 tys. zł na ten rok oraz nadmienił, że jest jeszcze jeden wniosek na przyszły 

rok w wysokości 1,5 mln zł. Pan wójt dodał również, że otrzymaliśmy dofinansowanie z Polskiego Ładu 
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w wysokości 8 mln zł, a także podziękował mieszkańcom za dużą frekwencję w wyborach dzięki czemu 

Gmina powinna uzyskać Bonus Frekwencyjny w wysokości 2,5 mln zł. 

 

Osoby proszące o głos 

Zenon Kociołek 

Piotr Jacyk 

Ryszard Osowski 

 

24. Wnioski i interpelacje radnych. 

 

Pan radny R. Osowski zapytał kiedy planuje się otwarcie PSZOKU. Pan wójt A. Hawrylak 

odpowiedział, że aktualnie zostały pobrane próbki wody przez sanepid i czekamy na analizę, jak ją 

uzyskamy wówczas zostanie stworzony regulamin i dopiero będzie można otworzyć PSZOK. Nadmienił 

jeszcze, że trzeba będzie podpisać umowę na wywóz odpadów z PSZOK. Pan wójt A. Hawrylak 

podkreślił, że oddawać odpady w PSZOK bez dodatkowych odpłatności będą mogli mieszkańcy, którzy 

płacą za odpady. Pan radny P. Jacyk poruszył potrzebę podcięcia gałęzi drzew przy drogach oraz zapytał 

kiedy ruszy remont budynku po byłej szkole. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że w temacie 

termomodernizacji budynku po byłej szkole zostało wysłane zapytanie ofertowe na wykonanie stolarki 

okiennej i drzwiowej i do końca tygodnia ma być rozstrzygnięcie. Pan radny R. Osowski zapytał czy 

w tym projekcie przewidziana jest wymiana dachu. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że w projekcie 

zawarte jest odmalowanie dachu, wymiana elementów, których nie da się odmalować, zaślepienie 

komina wentylacyjnego oraz montaż rynien. Pan radny J. Sopel zapytał o program odbudowy 

zabytków. Pan wójt A. Hawrylak powiedział, że jeśli wszyscy złożą wnioski wówczas pieniądze te 

zostaną udostępnione. Pan radny J. Dec zgłosił świecenie się latarni na ul. Łukawieckiej. Pan wójt 

A. Hawrylak odpowiedział, że był ten problem zgłaszany kilkukrotnie telefonicznie, zostało to zgłoszone 

również pisemnie i będziemy starać się żeby nie zapłacić za te dni. Pani radna M. Preweda zgłosiła 

potrzebę naprawy drogi w Łukawcu. Pan sołtys S. Mokrzycki dodał, że drogę tą trzeba wytyczyć 

ponieważ ona zmieniła bieg. 

 

25. Zakończenie obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek zakończył obrady Rady Gminy Wielkie Oczy o godzinie 12:09. 

 

 

Protokołowała: Małgorzata Machczyńska 

 


